

CHANGE OF GUARD



CHANGE OF GUARD

- Changing the guard at Buckingham Palace-one of the most popular shows in London. First, because it's completely free, and second, it's actually beautiful. You can go to change the guard in London, and you can go to Windsor – there you can see the changing of the guard at Windsor castle.
- Смена караула у Букингемского дворца – одно из самых популярных зрелищ в Лондоне. Во-первых, потому что это совершенно бесплатно, а во-вторых, это на самом деле красиво. Можно пойти на смену караула в Лондоне, а можно съездить и в Виндзор – там можно посмотреть смену караула у Виндзорского замка.



CHANGE OF GUARD

- The elite army of the British Royal guard was created in the late 17th century by king Henry VII of England. He was the father of Henry VIII, whose love we learned after visiting the HAMPTON court Palace. The first Royal Palace, which was guarded by horse guards, was Whitehall. Then the Royal court was moved to St. James's Palace, and with it the ceremony of changing the guard. And when, in 1837, Queen Victoria chose the neighboring Buckingham Palace as her Royal residence, the Royal guard remained in St. James's Palace, but Buckingham Palace was also guarded. And it does so to this day, showing tourists the most beautiful ritual of changing the guard in the UK. Moreover, if you notice over Buckingham Palace English flag – so at this point the Queen of England is in the Palace, and the number of guards increases.
- Посещения дворца Хэмптон корт. Первым королевским дворцом, который охраняли конные гвардейцы, был Уайтхолл. Затем королевский двор перенесли в Сент-Джеймский дворец, и вместе с ним церемонию смены караула. А когда, в 1837 году королева Виктория выбрала местом королевской резиденции соседний Букингемский дворец, королевская гвардия осталась в Сент Джеймском дворце, но охранять стала и Букингемский дворец. И делает это по сегодняшний день, демонстрируя туристам самый красивый ритуал смены караула в Великобритании. Причем, если вы заметите над Букингемским дворцом английский флаг – значит, в этот момент королева Англии находится во дворце, и количество гвардейцев увеличивается.



CHANGE OF GUARD

- What is the change of guard at Buckingham Palace? During the days of changing the guard, the "old" guards, who are on duty, gather in the courtyard of Buckingham Palace and are replaced by "new" soldiers who come from Wellington barracks accompanied by a military orchestra. There is a formal transfer of responsibility for the protection of the Royal court. Near the Wellington barracks is the Museum of the Royal guard, there is also interesting to go.
- Что представляет собой смена караула у Букингемского дворца? В дни смены караула "старый" состав гвардейцев, который находится на посту, собирается во дворе Букингемского дворца и сменяется "новыми" солдатами, которые приходят из Веллингтонских барачков в сопровождении военного оркестра. Происходит формальная передача ответственности за охрану музея Королевской гвардии, туда тоже интересно сходить.



PICTURES OF CHANGING THE GUARD



CHANGE OF GUARD

- Old" and" new " guards come from 2 different locations: from St. James's Palace and from Wellington barracks. They gather there at about 11 am, solemnly pass to Buckingham Palace, and at 11.30 begins the ceremony of changing the guard at Buckingham Palace, which lasts about 45 minutes. Sometimes, due to very bad weather, the changing of the guard at Buckingham Palace can be canceled, with the decision to cancel reported just 15 minutes before the scheduled start.
- Старые" и "новые" гвардейцы приходят из 2 разных пунктов: от Сент Джеймского дворца и от Веллингтонских барачков. Собираются они там около 11 часов утра, торжественно проходят к Букингемскому дворцу, а в 11.30 начинается сама церемония смены караула у Букингемского дворца, которая длится около 45 минут. Иногда, из-за очень плохой погоды смена караула у Букингемского дворца может быть отменена, при этом решение об отмене сообщается буквально за 15 минут до запланированного начала.



■ **Thanks for watching**

